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Nr. 

 

 

Fractie 

 

Vraag 

1. Leefbaar 

Almelo 

Leefbaarheid (en betaalbaarheid) van huizen met schimmel en 

isolatienoodzaak 
 

Wij vragen u om ons inzicht te geven in de toestand van het huizenbestand in 

Almelo m.b.t. leefbaarheid (en betaalbaarheid), bijvoorbeeld voor wat betreft 

de aanwezigheid van schimmel, de aanpak daarvan, en de aansprakelijkheid 

en verantwoordelijkheid en de kosten inzake deze bestrijding, mede met het 

oog op de volksgezondheid. 

Maar ook met het oog op maatregelen voor isolatie en de hulp die huurders 

en gebruikers van panden hierbij kunnen krijgen. 
 

Woordvoerder: De heer B. Hümmels 
 

Portefeuillehouder: J.M. van Rees 

2. Leefbaar 

Almelo 

Amendement schrappen uitgaven uit begroting 2020 d.d. 7 november 2019 
 

Dit amendement als toelichting. 

Vraag:  

Kunt u ons inzicht verschaffen in de door u voorgestelde bezuinigingen en de 

daarbij beoogde doelstellingen, de te verwachten effecten en de eventuele 

alternatieven bij afwijken van deze bezuinigingen? Bijvoorbeeld de bezuiniging 

op het sportbedrijf, wat betekent dat voor de sportbuurtwerkers/sport 

coördinatoren/ABC clubbegeleiders en hoe het allemaal ook mag heten? 

En natuurlijk dus ook voor alle andere voorstellen. 

 

Dit temeer n.a.v. publicaties m.b.t. de regio en de kritische houding t.o.v. de 

daar te besteden middelen en de resultaten. 
 

Woordvoerder: de heer B. Hümmels 

 

Portefeuillehouder: A.L. Langius 

3. PvdA Regionale samenwerking 

 

De burgemeester van Almelo sprak zich de afgelopen dagen in de pers uit 

over regionale samenwerking: “Ik ben af en toe best een lastpak” en “Een 

uitgesproken burgemeester neemt de regio op sleeptouw” (artikelen TC 

Tubantia 13 december 2019). Eerder konden we in dezelfde krant lezen 

“Samenwerking in Twente is gered – ondernemers en onderwijs krijgen plek 

aan tafel”. Het leest weg als de enige juiste wederopstanding van de regio! 

Want alles wat de regio en regionale samenwerking betreft gaat namelijk op 

de schop. De PvdA-fractie is voor regionale samenwerking, en erkent dat die 

complex is. Elk samenwerkingsmodel heeft tekortkomingen. Bovendien zet 

regionale samenwerking altijd democratische principes onder druk, 

bijvoorbeeld ten aanzien van besluitvorming in de regio versus de rol van 

gekozen politici in de gemeente. Zaten we in feite nog in de evaluatiefase 

van de nadelen van het collegemodel in gemeenschappelijke regelingen, komt 

daar nu onder aanvoering van Almelo een complexe dynamiek bij: onderwijs 

en ondernemers krijgen evenveel invloed als de overheid om publiek geld uit 

te geven, zoals in de regiodeals. 

De PvdA-fractie in Almelo is bezorgd en heeft dan ook, met steun van de GL- 

en SP-fracties, de volgende mondelinge vragen aan het college:  



 

Nr. 

 

 

Fractie 

 

Vraag 

1. Is het college onverdeeld als het gaat over de mening van de 

burgemeester en de richting die hij voor ogen staat met regionale 

samenwerking?  

2. Hoe borgt het college dat de gemeenteraad niet buitenspel gezet wordt 

(door regiobestuur, ondernemers en onderwijs)?  

3. Hoe worden in deze beoogde nieuwe samenwerking besluiten genomen, 

en wat is daarin de rol van gekozen politici zijnde raadsleden?  

4. Leidt deze samenwerking niet tot onherstelbare verwatering van 

democratische legitimiteit? Zo ja, wat is daarvan de consequentie?  

5. Wat zijn de voor- en nadelen van de beoogde nieuwe samenwerking waar 

het gaat om de controle op en evaluatie van rechtmatigheid en 

doelmatigheid van de besteding van publieke middelen?  

6. Waarom werd/wordt de raad niet per omgaande geïnformeerd over een 

dergelijk belangrijk besluit1 waar het woord “gemeenteraad” geen enkele 

keer genoemd wordt? En bij wijze van eerste commentaar: wat heeft een 

gemeentebestuurder die straks bij toerbeurt maar eens in de vijf (of 10?) 

jaar in het 3O-bestuur zit (Almelo moet immers delen met 4 gemeenten) 

in de melk te brokkelen tegenover ondernemers en schoolbesturen?  

 
1Registratienummer 2019-001960 van de Regio Twente d.d. 11 december 2019; zie 

bijlage. 

 

Woordvoerder: de heer A. de Vries 

 

Portefeuillehouder: A.J. Gerritsen 

4. SP/GL/LA 

PvdA 

Stopzetten samenwerking GBLT* en GBTwente** bij kwijtschelding 

gemeentelijke belastingen en waterschap heffingen 

 

Tijdens een bijeenkomst op 2 december jl. van Enschedese raadsleden bij het 

GBTwente werd melding gedaan van het per 1 januari 2020 stopzetten van 

de behandeling kwijtschelding waterschap heffingen door het GBTwente. 

 

De letterlijke tekst op een sheet van de presentatie luidde: 

 

“T/m 2019 wordt aanvraag kwijtschelding voor gemeentelijke belastingen 

door GBTwente ook behandeld voor waterschap heffing GBLT. Daarna niet 

meer door andere koers van GBLT” 

 

Op de bestuur rapportage site van GBLT is onderstaande info te vinden: 

 

“Beëindiging samenwerking met gemeenten  

Met ingang van 1-1-2020 behandelt GBLT zelf alle verzoeken om 

kwijtschelding. Alle DVO's met deze gemeenten (niet zijnde deelnemer in 

GBLT) worden beëindigd en met alle contractpartners worden afspraken 

gemaakt over de communicatie naar de klant. De door GBLT zelf te 

behandelen verzoeken om kwijtschelding gaan hierdoor komend jaar 

toenemen. Op dit moment zijn de voorbereidingen in volle gang om deze 

verzoeken in de reguliere werkprocessen op te nemen.” 

 

De SP fractie is van mening dat ter voorkoming van schulden bij onze 

inwoners, er een uniforme en eenvoudige werkwijze moet worden gehanteerd 

voor de aanvraag van kwijtschelding van alle gemeentelijke en overige lokale 

belastingen. Tot nu toe deed de werkwijze van het GBTwente in 

samenwerking met onze gemeente en het GBLT daar recht aan. Wij maken 

ons dan ook zorgen over eventuele gevolgen van de koerswijziging van het 

GBLT. Armoedebestrijding hoort een speerpunt voor onze gemeente te zijn en 

daarbij hoort een eenvoudige werkwijze van aanvraag tot kwijtschelding bij. 

 

 

https://www.gblt.nl/images/bestuur/20_november_2019/7.1_Bestuursrapportage_2-2019_-_Concept_AB.pdf


 

Nr. 

 

 

Fractie 

 

Vraag 

De SP fractie heeft de volgende vragen: 

1. Is het college op de hoogte van het voornemen van GBLT? 

Zo ja, dan heeft de SP fractie de volgende aanvullende vragen: 

2. Wie waren er betrokken bij het besluit om onze waardevolle 

samenwerking bij de kwijtschelding van gemeentelijke belastingen en 

waterschap heffing te stoppen? 

3. Wat is het belang van het splitsen van de aanvraag kwijtschelding voor 

bewoners en welke overwegingen liggen er aan ten grondslag? 

4. Is het college bereid om met het waterschap Vechtstromen en het GBLT 

in gesprek te gaan om de maatregel van tafel te krijgen? 

5. Mocht het niet lukken om de maatregel van tafel te krijgen, is het college 

dan bereid om met het waterschap Vechtstromen en het GBLT in gesprek 

te gaan om de maatregel een jaar uit te stellen zodat een goede 

overgangsregeling kan worden uitgewerkt?  

6. Hoe en wanneer worden onze inwoners geïnformeerd over de splitsing 

aanvraag kwijtschelding gemeentelijke belastingen en waterschap 

heffingen? 

7. Is het college bereid om de inwoners die al gebruik maken van de 

kwijtscheldingsregeling te assisteren bij de aanvraag van kwijtschelding 

van de waterschap heffingen? 

 

Zo nee, dan heeft de SP fractie de volgende vragen: 

1. Waarom is het college niet op de hoogte van deze wijziging in werkwijze? 

2. Welke stappen gaat het college nemen om zich wel op de hoogte te 

stellen? 

3. Is het college van mening dat een eenvoudige werkwijze van aanvraag 

tot kwijtschelding bijdraagt aan het voorkomen dat minima in de schulden 

komen? 

8. Is het college bereid om in overleg met het waterschap Vechtstromen en 

het GBLT te gaan en ook de vraag te stellen wat het belang is van het 

splitsen van de aanvraag kwijtschelding voor bewoners en welke 

overwegingen er aan ten grondslag liggen? En de raad hiervan op de 

hoogte te stellen? 

4. Is het college bereid om met het waterschap Vechtstromen en het GBLT 

in gesprek te gaan om de maatregel van tafel te krijgen? 

5. Mocht het niet lukken om de maatregel van tafel te krijgen, is het college 

dan bereid om met het waterschap Vechtstromen en het GBLT in gesprek 

te gaan om de maatregel een jaar uit te stellen zodat een goede 

overgangsregeling kan worden uitgewerkt? 

6. Wat gaat het college doen om negatieve gevolgen van deze maatregel te 

voorkomen? 

7. Hoe gaat het college al onze inwoners informeren mocht de maatregel 

doorgang vinden? 

8. Hoe gaat het college de inwoners die al gebruik maken van de 

kwijtscheldingsregeling informeren, mocht de maatregel doorgang 

vinden? 

9. Is het college bereid om de inwoners die al gebruik maken van de 

kwijtscheldingsregeling te assisteren bij de aanvraag van kwijtschelding 

van de waterschap heffingen, mocht de maatregel doorgang vinden? 

 

* GBTwente: gemeentelijk belastingkantoor voor Almelo | Berkelland | Borne 

| Bronckhorst | Enschede | Haaksbergen | Hengelo | Losser | Oldenzaal | 

Twenterand 

** GBLT: (Gemeenschappelijk Belastingkantoor Lococensus-Tricijn) 

 

Woordvoerder: de heer F. Akse 

 

Portefeuillehouder: A.L. Langius 

 


